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051/17 Godkjenning av møteprotokoll 

052/17 Delegerte saker 

053/17 Brot på alkohollovgjevinga - prikktildeling - Feste Nærkjøp As 

054/17 Brot på alkohollovgjevinga - prikktildeling - Hjelmås handelslag L/L 

055/17 Brot på alkohollovgjevinga - prikktildeling - Nye loftet øl og vinstue As 

056/17 Norwegian Weather Protection – søknad om støtte til næringsfondet 

057/17 Nordhordland Utviklingsselskap – søknad om støtte til næringsfondet 

058/17 AQHOS – Søknad om støtte til næringsfondet 

059/17 Kommuneplanen sin samfunnsdel – høyring og offentleg ettersyn 

060/17 Rullering av handlingsplan for Kommunedelplan for idrett, aktivitet og friluftsliv 2016 - 
2024 

061/17 1.kvartalsrapport 2017 

062/17 Samarbeid om interkommunalt byggetilsyn i Nordhordland 

063/17 TV-aksjonen 2017 - oppretting av kommunekomite 

064/17 Region Nordhordland Helsehus – utvida ramme for låneopptak 

065/17 Melding/orientering til formannskapet 01.06.2017 

  

 

050/17: Godkjenning av innkalling og saksliste 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Innkalling og saksliste vert godkjent 
 

   

01.06.2017 Formannskapet 
Sak 060/17 skal ikkje handsamast i dette møte og vert difor trekt frå sakskartet. Sak 059/17 vart 
handsama etter sak 052/17. 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke med endringane. 
 

FO - 050/17  VEDTAK: 
Innkalling og saksliste er godkjent med endringar. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

051/17: Godkjenning av møteprotokoll 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Møteprotokollen vert godkjent 

   



 01.06.2017 FORMANNSKAPET 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 051/17  VEDTAK: 
Møteprotokollen er godkjent 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

052/17: Delegerte saker 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Meldinga vert teke til orientering 

   

01.06.2017 Formannskapet 
Ingen merknader, samrøystes. 
 

FO - 052/17  VEDTAK: 
Meldinga er teke til orientering 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

053/17: Brot på alkohollovgjevinga - prikktildeling - Feste Nærkjøp As 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Feste Nærkjøp As har ikkje betalt bevillingsgebyret innan kommunen sin frist. I samsvar med 
alkoholforskriftens § 10-3 blir Feste Nærkjøp AS tildelt to prikkar. 

Klage  
Kommunens einskildvedtak etter § 1-8 og kap.3 og 7 kan påklagast til fylkesmannen, jfr. alkohollova 
§ 1-16.  
Høvet for klage må nyttast før det i tilfelle kan bli reist sivilt søksmål. Søksmålet må vere reist innan 
seks månader frå det tidspunkt underretning om klageavgjerd er kome fram til klagar, jfr. Lov om 
rettergangsmåten for tvistemål av 13. august 1915 nr. 6 §§ 435 og 437. 

   

01.06.2017 Formannskapet 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 053/17  VEDTAK: 
Feste Nærkjøp As har ikkje betalt bevillingsgebyret innan kommunen sin frist. I samsvar med 

alkoholforskriftens § 10-3 blir Feste Nærkjøp AS tildelt to prikkar. 

Klage  
Kommunens einskildvedtak etter § 1-8 og kap.3 og 7 kan påklagast til fylkesmannen, jfr. alkohollova 

§ 1-16.  

Høvet for klage må nyttast før det i tilfelle kan bli reist sivilt søksmål. Søksmålet må vere reist innan 

seks månader frå det tidspunkt underretning om klageavgjerd er kome fram til klagar, jfr. Lov om 

rettergangsmåten for tvistemål av 13. august 1915 nr. 6 §§ 435 og 437. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

054/17: Brot på alkohollovgjevinga - prikktildeling - Hjelmås handelslag L/L 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Hjelmås handelslag L/L har ikkje betalt bevillingsgebyret innan kommunen sin frist. I samsvar med 



alkoholforskriftens § 10-3 blir Hjelmås handelslag L/L tildelt to prikkar. 

Klage  
Kommunens einskildvedtak etter § 1-8 og kap.3 og 7 kan påklagast til fylkesmannen, jfr. alkohollova 
§ 1-16.  
Høvet for klage må nyttast før det i tilfelle kan bli reist sivilt søksmål. Søksmålet må vere reist innan 
seks månader frå det tidspunkt underretning om klageavgjerd er kome fram til klagar, jfr. Lov om 
rettergangsmåten for tvistemål av 13. august 1915 nr. 6 §§ 435 og 437. 

   

 01.06.2017 FORMANNSKAPET 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 054/17  VEDTAK: 
Hjelmås handelslag L/L har ikkje betalt bevillingsgebyret innan kommunen sin frist. I samsvar med 

alkoholforskriftens § 10-3 blir Hjelmås handelslag L/L tildelt to prikkar. 

Klage  
Kommunens einskildvedtak etter § 1-8 og kap.3 og 7 kan påklagast til fylkesmannen, jfr. alkohollova 

§ 1-16.  

Høvet for klage må nyttast før det i tilfelle kan bli reist sivilt søksmål. Søksmålet må vere reist innan 

seks månader frå det tidspunkt underretning om klageavgjerd er kome fram til klagar, jfr. Lov om 

rettergangsmåten for tvistemål av 13. august 1915 nr. 6 §§ 435 og 437. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

055/17: Brot på alkohollovgjevinga - prikktildeling - Nye loftet øl og vinstue As 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Nye loftet øl og vinstue As har ikkje betalt bevillingsgebyret innan kommunen sin frist. I samsvar 
med alkoholforskriftens § 10-3 blir Nye loftet øl og vinstue AS tildelt to prikker. 

Klage  
Kommunens einskildvedtak etter § 1-8 og kap.3 og 7 kan påklagast til fylkesmannen, jfr. alkohollova 
§ 1-16.  
Høvet for klage må nyttast før det i tilfelle kan bli reist sivilt søksmål. Søksmålet må vere reist innan 
seks månader frå det tidspunkt underretning om klageavgjerd er kome fram til klagar, jfr. Lov om 
rettergangsmåten for tvistemål av 13. august 1915 nr. 6 §§ 435 og 437. 

01.06.2017 Formannskapet 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 
FO - 055/17  VEDTAK: 
Nye loftet øl og vinstue As har ikkje betalt bevillingsgebyret innan kommunen sin frist. I samsvar med 

alkoholforskriftens § 10-3 blir Nye loftet øl og vinstue AS tildelt to prikker. 

Klage  
Kommunens einskildvedtak etter § 1-8 og kap.3 og 7 kan påklagast til fylkesmannen, jfr. alkohollova 

§ 1-16.  

Høvet for klage må nyttast før det i tilfelle kan bli reist sivilt søksmål. Søksmålet må vere reist innan 

seks månader frå det tidspunkt underretning om klageavgjerd er kome fram til klagar, jfr. Lov om 

rettergangsmåten for tvistemål av 13. august 1915 nr. 6 §§ 435 og 437. 



--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

056/17: Norwegian Weather Protection – søknad om støtte til næringsfondet 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Lindås kommune løyver  100.000 kroner til omsøkt prosjekt «ny generasjon rømningssikre og 
miljøvennlige havbruksmerder» 

01.06.2017 Formannskapet 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 056/17  VEDTAK: 
Lindås kommune løyver  100.000 kroner til omsøkt prosjekt «ny generasjon rømningssikre og 

miljøvennlige havbruksmerder» 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

057/17: Nordhordland Utviklingsselskap – søknad om støtte til næringsfondet 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Lindås kommune løyver  70.000 kroner til omsøkt prosjekt «ullklynga i Nordhordland».     

   

01.06.2017 Formannskapet 
K.Vågstøl var ugild og deltok difor  ikkje i denne saka. 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 057/17  VEDTAK: 
Lindås kommune løyver  70.000 kroner til omsøkt prosjekt «ullklynga i Nordhordland».     

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

058/17: AQHOS – Søknad om støtte til næringsfondet 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Lindås kommune løyver  75.000 kroner til omsøkt prosjekt «Aqhos AS». 

   

 01.06.2017 FORMANNSKAPET 

Rådmannen sitt framlegg vart vedteke mot 1 røyst (O.L.Mjøs-Krf). 
 

FO - 058/17  VEDTAK: 
Lindås kommune løyver  75.000 kroner til omsøkt prosjekt «Aqhos AS». 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

059/17: Kommuneplanen sin samfunnsdel – høyring og offentleg ettersyn 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
I samsvar med plan- og bygningsloven § 11-14, blir kommuneplanen sin samfunnsdel lagt ut på 
høyring og offentleg ettersyn i åtte veker frå 2. juni 2017. 

   

01.06.2017 Formannskapet 
Rådmann la fram endringsframlegg: 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
I samsvar med plan- og bygningsloven § 11-14, blir kommuneplanen sin samfunnsdel lagt ut på 
høyring og offentleg ettersyn i åtte veker frå 2. juni 2017. 



Rådmannen legg fram framlegg til kommuneplanen sin samfunnsdel med følgjande endringar: 

Hovudtema Strategi og tema Ny formulering 

Regionsenterutvikling Strategi 4 – grøntområder Utvikle grøntstrukturen i 
og rundt sentrum 

Regionsenterutvikling Strategi 6 – E39 Arbeide for å flytte E39 
utanfor Knarvik sentrum 

Regionsenterutvikling Strategi 7 – parkering 
(NY) 

Leggje til rette for 
parkering under bakken, i 
gåavstand til naturlege 
sentrumstilbod  

Attraktive nærmiljø Strategi 22 – fortetting Auke arealutnyttinga i 
Knarvik, Alversund og dei 
definerte nærsentra 
Ostereidet og Lindås, og i 
nærleiken til skule, 
barnehage, fritids- og 
servicetilbod. 

Attraktive nærmiljø Strategi 25 – gang og 
sykkelveg 

Sikre trygg ferdsel for barn 
og unge frå bustadområde 
til skular og andre 
aktivitetar i nærmiljøa 

Attraktive nærmiljø Strategi 26 – bustadtypar Sikre varierte bustadtypar 
i alle utbyggingsprosjekt 

Attraktive nærmiljø Strategi 29 – digital 
infrastruktur 

Leggje til rette for digital 
infrastruktur der folk flest 
bur og ferdast innan 2030 

Kultur og frivillig arbeid Strategi 38 - 
frivillighetssentral 

Satse på 
frivillighetsentralen som 
kommunen sitt verktøy for 
å koordinere frivillig 
innsats 

Kommunale tenester Strategi 73 - arbeidsmiljø Leggje til rette for eit trygt 
og helsefremjande 
arbeidsmiljø 

Kommunale tenester Strategi  76 – eigarskap til 
areal 

Kommunen skal som 
hovudregel ha fullt 
eigarskap til areal, som 
kommunen skal bruke i eit 
langsiktig perspektiv 

   

Tema 1: Regionsenterutvikling 

 Innspel frå fleirtalet Innspel frå 

mindretalet 

Admin. 

styringsgruppe 

Formannskapet 1/6 

Mål 1 «Vi vil at regionsenteret 

skal vere ein attraktiv og 

levande by for heile 

Nordhordland.» 

  Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

Strategi 2  Endringsforsla

g frå Frp: 

«Sikre betre 

 Framlegget fekk 1 røyst 

(A.Høgquist-Frp) og fall 



tilgang til 

strandsona.» 

Strategi 4 «Satse på og utvikle 

grøntområde i og rundt 

sentrum.» 

Ønskjer at adm ser på 

formuleringa. 

Spørsmål frå 

Frp:  

Betyr det at vi 

kan ta vekk eit 

grøntområde 

og erstatte det 

med eit anna 

som har 

høgare 

kvalitet? Eller 

betyr det at vi 

skal ta vare på 

alle dagens 

grøntområde? 

«Utvikle 

grøntstrukturen i 

og rundt sentrum.» 

Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 

Strategi 6/7 Det må inn noko om 

parkering…  

Ønskjer at adm lagar ei 

formulering. 

 Strategi 6: 

«Arbeide for å 

flytte E39 utanfor 

Knarvik sentrum» 

 

Ny strategi: 

«Leggje til rette 

for parkering 

under bakken, i 

gåavstand til 

naturlege 

sentrumstilbod» 

Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 

Strategi 8 «Arbeide aktivt for å 

utvikle Knarvik med 

tenestetilbod som naturleg 

høyrer heime i regionen.» 

  Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 

Strategi 9 «Sikre offentlege areal for 

framtidig vekst og 

utvikling» 

  Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 

Mål 2 «Vi vil at regionsenteret 

skal vere eit regionalt 

knutepunkt for 

samferdsel og 

kollektivtransport.» 

  Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 

Strategi 12 «Vi vil arbeide for å 

etablere raske og enkle 

kollektivalternativ mellom 

regionsenteret og Bergen, 

på sjø og land.» 

  Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 

NYTT MÅL 

 

«Vi vil at Knarvik skal 

vere den viktigaste 

staden for regionale 

helsetenester nord for 

Bergen sentrum 

» 

  Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 

NY 

STRATEGI 

«arbeide for at fleire 

spesialisthelsetenester 

kjem til regionsenteret» 

  Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 



Tema 2: Industri og næring   

 Innspel frå fleirtalet Innspel frå 

mindretalet 

  

Strategi 15 «i hovudsak samle og 

utvikle arealintensiv 

næring langs 

hovudfartsårene E39 og 

FV57.» 

  Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 

Strategi 16 «bruke sjøen og kystlina i 

større grad til næringsretta 

aktivitet, med vekt på 

berekraftig utvikling og 

miljø.» 

  Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 

     

Strategi 18 «Jobbe aktivt opp mot 

sentrale mynde for å sikre 

effektive og raske 

transportårer.» 

  Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 

NYTT MÅL «Vi vil at Lindås skal 

vere blant dei fremste på 

Vestlandet innanfor 

havbruk.» 

Fleirtalet jobbar vidare 

med mål og strategiar – 

snakkar med Høgre før 

torsdag 

  Strategiar – sjå skriftleg 

framlegg 

1. Regulere og 

oppretthalde areal på 

land og sjø til havbruk 

der det er miljømessig 

forsvarleg 

2. Leggje til rette for å 

støtte teknologiutvikling 

innan havbruk. 

Framtidas behov til 

metodar, teknologi, 

kompetanse og 

leveranse 

3. Arbeidde for å få eit 

teknologisenter for 

havbruk i kommunen i 

samarbeid med 

høgskule, universitet og 

industri 

 

Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 

NYTT MÅL 

og NYE 

STRATEGIA

R 

Nytt mål – sjå skriftleg 

framlegg 

Vi vil at Lindås skal vere 

ein attraktiv kommune 

for utvikling av fag- og 

kompetansearbeidsplass

ar 

  Nye strategiar – sjå 

skriftleg framlegg 

Knytte nærare band mot 

universitetet- og 

høgskulemiljø i Bergen 

Leggje til rette for at det 

kan byggjast lokale til 

kompetansearbeidsplass

ar 

Leggje til rette for at 

unge blir verande i 

kommunen etter endt 



utdanning 

 

Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 

Tema 3: Attraktive nærmiljø   

 Innspel frå fleirtalet Innspel frå 

mindretalet 

  

Mål 4 «Vi vil ha gode, trygge 

og aktive nærmiljø som 

fremjar god helse.» 

  Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 

Strategi 22 «konsentrere nye 

bustadområde i 

Knarvik/Alversund og dei 

definerte nærsentra 

Ostereidet og Lindås, og i 

nærleik til skule, 

barnehage, fritids- og 

servicetilbod» 

Ber adm om å sjå på 

«fortetting» 

Ber adm om å 

definere 

omgrepet 

«fortetting». 

«auke 

arealutnyttinga i 

Knarvik, 

Alversund og dei 

definerte nærsentra 

Ostereidet og 

Lindås, og i 

nærleiken til skule, 

barnehage, fritids- 

og servicetilbod.» 

Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 

Strategi 23 «leggje til rette for spreidd 

busetnad i eksisterande 

buområde og mindre 

bustadfelt» 

  Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 

Strategi 25  «sikre utbygging av gang- 

og sykkelvegar/fortau frå 

bustadområde til skular og 

andre aktivitetar i 

nærmiljøa» 

Fleirtalet stryker 

«heilskapleg» og ønskjer 

at adm i tillegg endrar 

formuleringa til «tryggje 

skulevegar» 

Endringsforsla

g frå Frp: 

Vil ha med 

formuleringa 

«der det er 

nødvendig…» 

Vil også starte 

med anna 

verb, arbeide 

for, i staden 

for sikre. 

 

«sikre trygg 

ferdsel for barn og 

unge frå 

bustadområde til 

skular og andre 

aktivitetar i 

nærmiljøa» 

Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 

Strategi 26 «sikre variert 

bustadbygging til folk i 

ulike livsfasar og ulike 

økonomiske føresetnader» 

Ber adm sjekke om «ulike 

økonomiske føresetnader» 

er dekka med temaet 

Livsmeistring og 

fellesskap.  

Kommentar frå adm: Blir 

ståande - sjå strategi 62. 

Endringsforsla

g frå Frp:  

«Sikre variert 

bustadbygging 

til folk i ulike 

livsfasar i 

heile 

kommunen» 

«sikre varierte 

bustadtypar i alle 

utbyggingsprosjekt

» 

 

 

Sikre variert 

bustadtbygging til folk i 

ulike livsfasar.  

 

Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 

Strategi 27 og 

28 

Ber adm om å slå saman 

eller presisere skilnaden 

på desse to strategiane  

 

 Administrativ 

styringsgruppe 

ønskjer å halde på 

formuleringane i 

utkastet, og 

foreslår ikkje ny 

Strategi 28 

Leggje til rette for å 

bruke natur og 

friområde som ein 

kvalitet i og rundt 

bumiljøa 



formulering her. 

 

 

 

Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 

Strategi 29 «Leggje til rette for 

breiband og digital 

infrastruktur i heile 

kommunen med mål om 

98 % dekning innan 

2030.» 

Kan ikkje stå «i heile 

kommunen» og «98 %». 

Det blir sjølvmotsigande. 

Ber adm om å sjå på 

formuleringa.  

 «leggje til rette for 

digital 

infrastruktur der 

folk flest bur og 

ferdast innan 

2030» 

Sveinung Toft-V:  

«Leggje til rette for 

digital infrastruktur i 

heile kommunen» 

 

Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 

Strategi 30 «oppretthalde 

kulturlandskapet gjennom 

å leggje til rette for aktiv 

drift og redusere 

omdisponering av 

matjord» 

 

Fleirtalet jobbar vidare 

med ordval, «matjord» vs 

«landbruksareal». 

Kommentar 

frå Frp 

Stor forskjell 

på å redusere 

omdisponering 

av 

landbruksareal 

og jordvern. 

Administrativ 

styringsgruppe 

ønskjer å halde på 

formuleringane i 

utkastet: 

«oppretthalde 

kulturlandskapet 

gjennom å leggje 

til rette for aktiv 

drift og redusere 

omdisponering av 

landbruksareal.» 

 

Oppretthalde 

kulturlandskapet 

gjennom å leggje til 

rette for aktiv drift og ta 

vare på verdifullt 

landbruksareal 

 

Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 

NYTT MÅL «Vi vil utvikle nærsentra 

Lindås og Ostereidet 

vidare» 

  Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 

NY 

STRATEGI 

«Oppretthalde og 

vidareutvikle helse- og 

omsorgstenester er i 

nærsentra» 

  Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 

NY 

STRATEGI 

«Sikre at nærsentra har 

skule, barnehage og 

fritids- og servicetilbod» 

  Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 

NY 

STRATEGI 

Arbeide for at 

tannklinikken på Lindås 

vert oppretthalde 

  Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 

Tema 4: Kultur og frivillig arbeid   

 Innspel frå fleirtalet Innspel frå 

mindretalet 

  

Strategi 33 «Utvikle kulturskulen og 

styrke kommunen sitt 

kultur- og fritidstilbod til 

barn og unge» 

  Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 

Strategi 35 «Ta vare på kulturminne, 

lokalt særpreg, språk og 

identitet» 

  Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 

     

Strategi 38 Kommentar frå fleirtalet:  Ny strategi Framlegget vart 



eller NY 

STRATEGI 

Kan vi nemne at 

Frivilligsentralen er vårt 

verktøy for å leggje til 

rette for at frivillige kan 

bidra. Vi må ha ein kultur 

for å kunne ta imot den 

frivillige innsatsen. 

Korleis kan vi synleggjere 

at vi opnar opp for det og 

korleis skal vi koordinere 

det? 

ADM må foreslå ny 

strategi under mål 6 der 

det kjem fram at 

Frivilligsentralen er vårt 

verktøy for å koordinere 

innsatsen til dei frivillige  

«Satse på 

Frivilligsentralen 

som kommunen 

sitt verktøy for å 

koordinere frivillig 

innsats» 

samrøystes vedteke. 

 

Tema 5: Klima og miljø   

 Innspel frå fleirtalet Innspel frå 

mindretalet 

  

Mål 7 «Vi vil utvikle eit 

samfunn som er meir 

klima- og miljøvenleg og 

energieffektivt» 

  Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 

Strategi 40 «Sikre god gjenvinning og 

avfallshandtering.» 

  Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 

     

Strategi 43 «Engasjere barn og 

ungdom i miljøarbeid» 

  Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 

     

     

Strategi 46  Endringsforsla

g frå Frp: 

«Byggje ut 

infrastruktur 

som legg til 

rette for mjuke 

trafikantar» 

 Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 

Strategi 48 «Ha tydeleg omtale av 

miljø- og 

klimautfordringar i all 

planlegging» 

  Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 

Mål 9 «Vi vil at Lindås 

kommune som 

organisasjon skal gå 

framfor som eit godt 

eksempel for å skape eit 

miljøvennleg og 

energieffektivt 

samfunn.» 

  Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 

Strategi 51 «Velje miljøvennlege   Framlegget vart 



transportløysingar i 

kommunale tenester, der 

det er praktisk mogleg.» 

samrøystes vedteke. 

 

Strategi 53 Kommentar frå fleirtalet: 

Jobbar vidare med ei 

formulering som nemnar 

kommunalt vedlikehald. 

  «Bruke miljøvennlege 

materialar og 

energieffektive system i 

alle kommunale nybygg 

og i samband med 

rehabilitering og 

vedlikehald» 

 

Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 

NY 

STRATEGI 

«Vurdere desentraliserte 

tenestetilbod der det kan 

bidra til redusert bilbruk» 

  Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 

Tema 6: Livsmeistring og fellesskap   

 Innspel frå fleirtalet Innspel frå 

mindretalet 

  

Mål 10 «Vi vil at innbyggjarane 

i Lindås kommune 

opplever god livskvalitet 

og meistring i eigen 

kvardag» 

  Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 

Strategi 55 Ønskjer å få med 

tilrettelagte arbeidsplassar.  

Fleirtalet vurderer ny 

formulering 

  «bidra til høg 

yrkesdeltaking og 

tilrettelagte aktivitetar» 

 

Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 

Strategi 57 «Arbeide for at alle har 

like moglegheiter til å 

delta på kultur-, aktivitets- 

og fritidstilbod.» 

  Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 

Strategi 58 OBS: Rett opp i trykkfeil 

«engasjere frivillige og 

etablere arenaer for sosialt 

fellesskap og deltaking» 

  Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 

Strategi 59 «Leggje til rette for eit 

aktivt friluftsliv» 

  Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 

Strategi 60 «Fremje folkehelse og 

styrke førebyggjande 

arbeid i alle sektorar» 

  Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 

Strategi 61 «Gi alle moglegheit til å 

bu heime og meistre eigen 

kvardag» 

  Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 

Strategi 63 OBS: Velferdsteknologi 

«Vere leiande innan 

velferdsteknologi, 

kvardagsmeistring og 

  Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 



bustadtilpassing.» 

Tema 7: Kommunale tenester   

 Innspel frå fleirtalet Innspel frå 

mindretalet 

  

Strategi 73 Reagerer på ordbruk, 

«meiningsfylte og 

helsefremjande 

arbeidsoppgåver» 

 

Kan adm sjå på 

formuleringane 

meiningsfylte og 

helsefremjane..? Sjekk 

med kommuneoverlegen. 

 «leggje til rette for 

eit trygt og 

helsefremjande 

arbeidsmiljø» 

Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 

Strategi 75 «Tilpasse driftsnivå, 

satsingar og vedlikehald 

for å skape rom for 

strategiske investeringar 

og satsingar» 

  Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 

NY 

STRATEGI 

FRÅ ADM 

«Sikre at kommunen i 

staden for å feste, skal 

eige tomteareal til 

offentlege føremål.» 

 «Kommunen som 

hovudregel skal ha 

fullt eigarskap til 

areal, som 

kommunen skal 

bruke i eit 

langsiktig 

perspektiv» 

Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 

NY STRAT 

Inn etter 73 

«Vidareutvikle kommunen 

som ein lærande 

organisasjon» 

  Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 

Tema 8: Samfunnstryggleik og beredskap   

 Innspel frå fleirtalet Innspel frå 

mindretalet 

  

Strategi 76 «Arbeide systematisk og 

heilskapleg med 

samfunnstryggleik i 

samfunnet generelt og på 

tvers av 

sektorar/tenesteområde 

med relevante 

beredskapsaktørar» 

  Framlegget vart 

samrøystes vedteke. 

 

 

 
Det vart røysta over endringane punkt for punkt. Punkta med grøn farge vart vedteke 
Rådmannen sitt framlegg med endingar frå formannskapet og rådmann vart samrøystes vedteke. 
 

 
FO - 059/17  VEDTAK: 
 

I samsvar med plan- og bygningsloven § 11-14, blir kommuneplanen sin samfunnsdel lagt ut på 

høyring og offentleg ettersyn i åtte veker frå 2. juni 2017. 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 



060/17: Rullering av handlingsplan for Kommunedelplan for idrett, aktivitet og friluftsliv 

2016 - 2024  

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Kommunestyret vedtek følgjande justeringar i Kommunedelplan for idrett, aktivitet og friluftsliv 
2016-2024, handlingsplan 

· Grusa turløype med lys på Lindås vert flytta over på langtidsprogrammet. 
· Rehabilitering kunstgras og friidrettsanlegg Nordhordlandshallen vert tatt inn som nr. 2 i 

handlingsprogrammet. 
· Det vert sett av 1 000 000 til Osterhallen i 2018, og totalramma for hallen vert auka til  

kr. 50 000 000. For 2019 vert summen justert til kr. 19 000 000 og det vert lagt inn  
kr. 30 000 000 i 2020. 

· Totalramma for hallen i Alversund og ny hall i Knarvik, vert justert til kr. 67 500 000.- for 
kvar av dei. 

   

   
01.06.2017 FORMANNSKAPET 
Saka går ut 
 

FO - 060/17  VEDTAK: 
Saka går ut 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

061/17: 1.kvartalsrapport 2017 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
 

1. Kommunestyret tek økonomirapport pr. 1. Kvartal 2017 til orientering.  
 

2. Det vert føreteke budsjettjusteringar for 2017 slik det går fram av tabell 1 (sentrale 
postar). 

 
3. Det vert føreteke budsjettjusteringar for 2017 slik det går fram av tabell 2 

(tenesteområda). 
 

4. Rådmannen får fullmakt til å gjera endringar i interne disponeringar for 2017 slik som 
skissert i kapittel 2.8. 

 
5. Rådmannen får fullmakt til å gjere tekniske justeringar slik det går fram av punkt 3.7. 

 
6. Rådmannen rår til at budsjettet for investering skulebygg, Knarvik idrettsanlegg og 

rammebudsjett for brann vert justert i samsvar med tabellen i punkt 6.1.  
 

7. Det vert føreteke budsjettjusteringar på investeringsprosjekta for 2017 slik det går fram 
av investeringsoversikt som synar mindre/ meirforbruk, jmf. punkt 6.1. 

   

 

01.06.2017 Formannskapet 
Økonomisjef J.Sund orienterte til saka. 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

 



FO - 061/17  INNSTILLING: 
 

1. Kommunestyret tek økonomirapport pr. 1. Kvartal 2017 til orientering.  

 

2. Det vert føreteke budsjettjusteringar for 2017 slik det går fram av tabell 1 (sentrale postar). 

 

3. Det vert føreteke budsjettjusteringar for 2017 slik det går fram av tabell 2 (tenesteområda). 

 

4. Rådmannen får fullmakt til å gjera endringar i interne disponeringar for 2017 slik som 

skissert i kapittel 2.8. 

 

5. Rådmannen får fullmakt til å gjere tekniske justeringar slik det går fram av punkt 3.7. 

 

6. Rådmannen rår til at budsjettet for investering skulebygg, Knarvik idrettsanlegg og 

rammebudsjett for brann vert justert i samsvar med tabellen i punkt 6.1.  

 

7. Det vert føreteke budsjettjusteringar på investeringsprosjekta for 2017 slik det går fram av 

investeringsoversikt som synar mindre/ meirforbruk, jmf. punkt 6.1. 

 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

062/17: Samarbeid om interkommunalt byggetilsyn i Nordhordland 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Kommunestyret i Lindås godkjenner samarbeidsavtale om eit interkommunalt byggetilsyn i 
Nordhordland saman med 7 andre kommunar, med verknad frå 01.07.17.  

   

 01.06.2017 FORMANNSKAPET 

Framlegg frå Ø.Moldeklev-Frp: 
Lindås kommune vil ikkje ta standpunkt til interkommunalt samarbeid no, og vil koma tilbake til saka 
etter kommunesamanslåinga i 2020. 
 
Framlegget fekk 1 røyst og fall (Ø.Moldeklev-Frp) 
 
Rådmannen sitt framlegg fekk ingen røyster og fall. 
 

FO - 062/17  INNSTILLING: 
Rådmannen sitt framlegg vert ikkje vedteke. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

063/17: TV-aksjonen 2017 - oppretting av kommunekomite 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Kommunekomité i Lindås: 
Leiar – ordførar Astrid Aarhus Byrknes 
Hamada Harba 
Per Ole Ekker - Frivillegsentralen 

   

01.06.2017 Formannskapet 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 063/17  VEDTAK: 
Kommunekomité i Lindås: 

Leiar – ordførar Astrid Aarhus Byrknes 



Hamada Harba 

Per Ole Ekker - Frivillegsentralen 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

064/17: Region Nordhordland Helsehus – utvida ramme for låneopptak 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Lindås kommune sluttar seg til at selskapsavtalen §7-4 vert endra og at høgaste ramme for 
selskapet sitt samla låneopptak vert sett til kr 640 millionar kroner under føresetnad av at 
leigetakarane underteiknar leigeavtalane.  
 

01.06.2017 Formannskapet 
K.Vågstøl-H var ugild i denne saka, Olav Steinsland-H møtte som vara. 
Rådmannen sitt framlegg vart vedteke mot 3 røyster (O.Steinsland-H, A.Høgquist-Frp og 
Ø.Moldeklev-Frp) 
 

FO - 064/17  INNSTILLING: 
Lindås kommune sluttar seg til at selskapsavtalen §7-4 vert endra og at høgaste ramme for selskapet 

sitt samla låneopptak vert sett til kr 640 millionar kroner under føresetnad av at leigetakarane 

underteiknar leigeavtalane.  

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

065/17: Melding/orientering til formannskapet 01.06.2017 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Meldinga vert teke til orientering. 
 

01.06.2017 Formannskapet 
Orienteringar: 

 Eingongstilskot vedlikehald ved ass.rådmann Hogne Haugsdal 

 Referat frå møte med Lindås kommune 16.05.2017 frå Statens vegvesen ved ordførar Astrid 
Aarhus Byrknes  

 Alkoholpolitisk plan – rullering. Framdriftsplan ved ass.rådmann Hogne Haugsdal   
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 065/17  VEDTAK: 
Meldinga er teke til orientering.  

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 


